
Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 11. oktober

Tilstede: Anne-Marie, Mette, Anja, Camilla, Christina, Malou
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Ad. 1. Valg af referent

Malou blev valgt som referent.

Ad. 2. Næste møde og øvrige datoer

• Bestyrelsesmøde – onsdag d. 8. november

• Staldmøde – søndag d. 29. oktober (præsentation af nyt system)

• Halloween stævne - d. 28. oktober

Ad. 3. Økonomi

Banksaldo pr. 30/9: 317.661 kr.

Kontant beholdning pr. 30/9: 9.552 kr.

Lagerværdi af strøelse, strø og foder pr. 30/9: 130.857 kr.

Vi er desværre ramt af både høje el- og vandpriser og så har vi været i en situation hvor vi har måtte købe

nye elevskoleheste. Derudover er møddingen blandt andet også blevet dyrere for os, og alle disse poster

gør, at vi har højere udgifter end sidste år. Det er blevet langt dyrere at drive stedet.

Derudover ser vi fortsat et svind på primært strå og strøelse. Husk, det er vores fælles ansvar at veje af

korrekt, undgå for meget spild på gulvet og betale for det man tager - også dét der fyldes i net, bolde og på

folde.



Ad. 4. Bokspakker

Der indføres fælles bokspakker for alle pr. 1/1-2024, hvor vi samtidig også går over i vores nye system. Priser

og koncept fremlægges til næste staldmøde.

Ad. 5. Folde

Poda er startet med vores nye folde, og det bliver rigtig godt. Der forventes at der skal fjernes hegn d. 22.

oktober på både 1’er og 7’er foldene.

Der indkøbes grus til 2’er foldene, som trænger.

Foldplanen for vinteren er i gang med at blive lavet, men er et stort puslespil som skal gå op. Der er mange

hensyn at tage, og derudover ønsker vi også en fold ledig, hvis der skulle opstå noget uventet. Foldplanen

deles på Facebook, når den er klar.

Ad. 6. Folde

Øverste bane - vi har en udfordring med øverste bane angående brædderne som er sat på. Bestyrelsen har

rådgivet sig med Poda og der arbejdes på en løsning.

Nederste bane - det er en helt fantastisk ny bane vi har fået. Dog har vi lidt udfordringer med

vandingssystemet, da meget af det håndteres manuelt nu. Bestyrelsen er opmærksom og arbejder på en

løsning.

Ridehuset - der er desværre kommet en del huller i taget. Christina har indhentet et tilbud til lift, så

pladerne kan skiftes. Dette arbejder Christina videre på, for hullerne skal fikses inden det bliver værre og

det dårligere vejr kommer.



Ad. 7. Eventuelt

● Vi har modtaget 10.000 kr. fra Nordea Fondens delepulje til indkøb af to stk. mountainbikes, som

skal stilles til rådighed for fællesskabet. Tanken er at forældre, trænere og venner kan låne dem for

at kunne komme i skoven.


